

دهانات الجزيرة
Jazeera Paints



الجزيرة كونكريت إفكت Jazeera Concrete Effect

لمسة ديكورية عصرية بمظهر الخرسانة

Modern Decorative Touch With A Concrete Look



الجزيرة كونكريت إفكت

JAZEERA CONCRETE EFFECT

Description:

A high quality cementitious decorative topcoat, specially designed to decorate walls with concrete look that provides grandeur appearance and great ambiance with modern flair.

Recommended Use:

Recommended to use for interior applications to provide trendy style on concrete, cement and cement board surfaces, for offices, restaurants, hotels, galleries, palaces, entrances of luxury homes, etc.

Characteristics:

- Turns surfaces to a lively concrete decorative masterpiece.
- Excellent adhesion and high durability.
- Can be applied in different designs.
- Resistant to efflorescence.
- Provides suitable drying time to achieve the required design.
- Easy to apply.

Application Tools:

- Putty knife.
- Steel scrapper.
- Smooth roller.
- Hard transparence PVC sheets.

Mixing:

- Gradually add powder to water and mix with a mechanical mixer at medium speed.
- Continue mixing until getting uniform and lump-free mix.
- Mixing ratio (by weight) : Powder Water

100 25

Pot life: 1 hour @ 25 °C.

Drying Time:

- Surface dry 30 hours.
- Full dry 3 days.

All above test results according to ASTM D5895 @25°C.

الوصف:

منتج إسمنتي ديكوري نهائي عالي الجودة، صمم خصيصاً لتزيين الجدران بمظهر خرساني، مما يضيف جو الفخامة والرفي على المكان بلمسة عصرية.

الاستخدام:

يستخدم في التطبيقات الداخلية ليمنح مظهراً عصرياً على الأسطح الخرسانية والإسمنتية والألواح الإسمنتية في المكاتب والمطاعم والفنادق وصالات العرض والقصور ومداخل البيوت الفخمة...الخ.

الخصائص:

- يجعل من الأسطح تحفة ديكورية خرسانية حية.
- التصاقية ممتازة ومتانة عالية.
- يمكن تطبيقه بتصميمات متعددة.
- مقاوم لظاهرة التملح.
- يتيح فترة جفاف مناسبة لتشكيل التصميم المطلوب.
- سهل التطبيق.

أدوات التطبيق:

- سكين المعجون.
- المسطرين المعدني.
- الرول الأملس.
- ألواح PVC البلاستيكية القاسية.

المزج:

- إضافة البودرة للماء تدريجياً والخلط باستخدام الخلاط الميكانيكي بسرعة متوسطة.
- استمر في الخلط حتى الحصول على خليط متجانس وخالي من التكتلات.
- نسبة المزج (بالوزن): البودرة : الماء 100 : 25

فترة صلاحية المزيج: ساعة واحدة عند درجة حرارة 25°م.

زمن الجفاف:

- الجفاف السطحي 30 دقيقة.
 - الجفاف التام 3 أيام.
- النتائج السابقة بموجب ASTM D5895 عند درجة حرارة 25°م.

For free training on application of this product, please visit Jazeera Paints Academy or any of its sub-centers nearest to you.

For more information, please refer to the product technical data sheet.

Note: Shine, smoothness and shape will vary according to the application method and tools.

لتلقي التدريب المجاني على تطبيق هذا المنتج نرجو التكرم بزيارة أكاديمية دهانات الجزيرة أو أقرب مركز تدريب فرعي لها.

للمزيد من المعلومات يرجى مراجعة نشرة المواصفات الفنية للمنتج.

ملاحظة: تختلف اللمعة والنعومة والشكل باختلاف طريقة وأدوات التطبيق.



Application System:

- Apply first coat of "Jazeera Concrete Effect Primer" and leave for full dry.
- Prepare the recommended plastic sheets and cut them according to the required design.
- Apply second coat of "Jazeera Concrete Effect Primer".
- Apply one coat of "Jazeera Concrete Effect" directly in thickness of 2-3 mm.
- Install the recommended plastic sheets directly over "Jazeera Concrete Effect" before surface dry, considering the overlap of sheets.
- Press with a smooth roller randomly over the plastic sheets.
- Remove the sheets after 12-24 hours (depending on surface and ambient temperature) to obtain the concrete effect design with the required gloss.



نظام التطبيق:

- تطبيق طبقة أولى من "الجزيرة كونكرت إفكت برايمر" وتركه حتى يجف تماماً.
- تجهيز الألواح البلاستيكية الموصى بها وتفصيلها حسب التصميم المطلوب.
- تطبيق طبقة ثانية من "الجزيرة كونكرت إفكت برايمر".
- تطبيق طبقة من "الجزيرة كونكرت إفكت" مباشرة بسماكة ٢-٣ مم.
- تركيب الألواح البلاستيكية الموصى بها مباشرة على «الجزيرة كونكرت إفكت» قبل الجفاف السطحي، مع مراعاة أماكن تراكم الألواح.
- يتم الضغط بالبرول الأملس بطريقة عشوائية فوق الألواح البلاستيكية.
- يتم فك الألواح البلاستيكية بعد ١٢-٢٤ ساعة (حسب درجات حرارة السطح والوسط المحيط) للحصول على الشكل الخرساني باللمعة المطلوبة.





التصاقية ممتازة
Excellent Adhesion



منتج إسمنتي جاهز للاستخدام
بالخلط بالماء
Cement product ready to use
by mixing with water



مقاوم لظاهرة التملح
Resistance to Efflorescence



متانة عالية
High Durability



تصميمات متعددة
Multiple Designs



Jazeera Factory for Paints Co.
Customer Care Center

To call outside the Kingdom of Saudi Arabia
+966 92 0000 085

To call inside the Kingdom of Saudi Arabia
92 0000 085

✉ info@jazeerapaints.com
🌐 www.jazeerapaints.com
📱 / JPaintsKSA



تفاصيل المنتج
Product details